
Zápisnica zo zasadnutia Rady rodičov OZ „Rodičovské združenie GymGol“  

zo dňa 05.02.2019 o 16,30 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny / 18 členov z 26 členov  

Neprítomní: II.SA, IV.KA, V.KNA, IV.AJ, V.AJ, III.C, IV.B, IV.C   

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia RZ 

2. Kontrola prijatých Uznesení  

3. Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacieho procesu za prvý polrok šk. roku 2018/2019 

 a pripomienok z triednych schôdzok 01/2019  

4. Príprava a organizácia písomných maturitných skúšok 03/2019  

5. Príprava a organizácia prijímacieho konania (4r., 5r. a 8r. štúdium) 

6. Kontrola rozpočtu RZ a čerpania finančných prostriedkov  

7. Rôzne 

8. Záver 

 

 

 

1. Otvorenie RZ 

Prítomných členov privítala predsedníčka Rady rodičov (ďalej len RR) PaedDr. Lucia 

Rumanová, PhD. Prítomní členovia boli oboznámení s programom zasadnutia a všetci s ním 

jednohlasne súhlasili.  

 

Hlasovanie: za – 18                proti – 0              zdržal sa – 0  

Záver: Program bol jednohlasne schválený. 

 

2. Kontrola prijatých Uznesení  

Všetky uznesenia z predchádzajúceho stretnutia Rady rodičov boli splnené. 

 

Hlasovanie: za – 18                proti – 0              zdržal sa – 0  

Záver: Splnenie prijatých Uznesení jednohlasne schválené. 

 

 

 

 



3. Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacieho procesu za prvý polrok šk. roku 2018/2019 a 

pripomienok z triednych schôdzok 01/2019  

 

Vedenie školy prezentovalo členom RR polročné vyhodnotenie výchovno-vzdelávacieho 

procesu a vyjadrilo sa k pripomienkam, ktoré sú uvedené v zápisniciach z posledných triednych 

schôdzok (01/2019).  

Účasť na triednych schôdzkach bola 53,44 % a v zápisniciach sa vyskytli tieto pripomienky 

rodičov: 

- v triede 2.B sa vyskytol názor, že je nastavené neprimerané známkovanie žiakov 

v niektorých predmetoch, pretože sa používajú rôzne váhy pre jednotlivé známky; 

- v triede I.PA rodičia upozornili vedenie školy na riešenie bezpečnosti žiakov v okolí 

rampy pred školou; 

- v triede III.AJ sú rodičia nespokojní s matematikou, nakoľko ich deti mali zadané 

úlohy aj na prázdniny; taktiež rodičia chcú, aby žiaci bilingválneho štúdia maturovali 

zo SJL po 4.ročníku. 

Na všetky uvedené pripomienky p. riaditeľka reagovala, vyjadrila sa k nim a boli individuálne už 

aj riešené. 

Ďalej p. riaditeľka zhodnotila prvý polrok prebiehajúceho šk. roka. Za prvý polrok šk. roka 

2018/2019 bol priemer žiakov školy 1,42 (zlepšenie v porovnaní  

s minulým šk. rokom), pričom prospelo s vyznamenaním 57 % žiakov, prospelo veľmi dobre  

30 % žiakov a prospelo 11 % žiakov. Neprospeli dvaja žiaci a neklasifikovaných bolo 13 žiakov 

(z toho 10 žiakov študuje v zahraničí a 3 žiaci boli zahraniční študenti). 

Najlepší prospech mala trieda I.PA (mali priemer známok 1,11), nasledujú triedy II.SA a II.AJ 

s priemerom známok 1,14 a tretia skončila trieda III.TA (priemer známok mali 1,21). Najhorší 

prospech bol v triedach IV.A a IV.C. 

Priemer vymeškaných hodín žiakov bol za daný polrok 33,18 hod./žiak, čo je znovu zlepšenie 

oproti minulému šk. roku. Najviac vymeškali hodiny žiaci z tried V.BJ a V.AJ, čo bude vedenie 

školy osobne riešiť v týchto triedach. Nebola znížená žiadna známka zo správania, ale traja žiaci 

mali pokarhanie riaditeľkou školy za neospravedlnené hodiny.       

 

4. Príprava a organizácia písomných maturitných skúšok 03/2019  

Dňa 5.2.2019 prebehla generálna skúška z matematiky, slovenského jazyka a anglického jazyka 

(úroveň B2), o ktoré prejavili maturanti záujem, a tak to škola zabezpečila. 

Písomných maturitných skúšok sa zúčastnia všetci žiaci končiacich ročníkov. Vedenie školy 

zabezpečí plynulý priebeh písomných maturitných skúšok, ktoré sa uskutočnia v marci 2019. 

Komisie pre ústnu maturitnú skúšku sú už zostavené, schválený sú tiež predsedovia jednotlivých 



komisií (všetci sú z iných stredných škôl). Delenie a poradie žiakov na ústne maturitné skúšky sa 

generujú náhodne počítačom, vedenie školy do tohto výberu vôbec nezasahuje.  

 

5.  Príprava a organizácia prijímacieho konania (4r., 5r. a 8r. štúdium) 

Dňa 30.1.2019 škola organizovala Deň otvorených dverí pre ďalších záujemcov o štúdium  

na gymnáziu. Školu navštívilo približne 350 žiakov a učiteľov základných škôl, ale tiež rodičia. 

Do tejto akcie sa prihlásili dobrovoľne pomáhať a sprevádzať návštevníkov aj žiaci gymnázia. 

Akcia bola podľa slov vedenia školy veľmi úspešná, vyjadrili spokojnosť s jej organizáciou, 

pochválila aj žiakov gymnázia.    

Podmienky prijímacieho konania pre všetky typy štúdia sú schválené a budú zverejnené aj  

na webovej stránke školy. Prijímacie konanie pre 5-ročné štúdium sa uskutoční dňa 26.3.2019 

(otvorí sa 1 trieda), pre 4-ročné (otvárajú sa tri triedy) a 8-ročné štúdium (otvorí sa jedna trieda) 

bude prijímacie konanie v dňoch 13. a 16.5.2019. Škola organizuje pre dané štúdia aj prípravné 

kurzy pre záujemcov.   

 

6. Kontrola rozpočtu RZ a čerpania finančných prostriedkov  

Informáciu o stave rozpočtu RZ prezentovala p. Ing. Marcela Medeková. Na účte je ku dňu 

5.2.2019 suma 24.358,58 € a v pokladni suma 3.821,81 €.   

Schválilo sa čerpanie ďalších finančných prostriedkov v najbližšom období nasledovne: 

- výlet pre žiakov do Osvienčimu (7 €/žiak, 112 žiakov + veniec), cca. 800 €, 

- PK geografie žiada zakúpiť tri nástenné mapy, cca. 300€, 

- PK fyziky žiada zakúpiť dve učebnice (autor J. Beňuška), cca. 170 €, 

- PK biológie potrebuje stojany na postery a nástenné mapy, cca. 600 €, 

- PK anglického jazyka potrebuje zakúpiť učebnicu AJ pre žiaka, ktorý prestúpil z inej 

školy, cca. 35 €, 

- PK občianskej náuky žiada 60 ks učebníc pre maturantov, cca. 300 €, 

- vedenie školy žiada peniaze na vytvorenie oddychovej zóny pre žiakov na 3. Poschodí, 

cca. 1000 €. 

Vedenie školy do ďalšieho zasadnutia RR pripraví návrh na ďalšie čerpanie finančných 

prostriedkov ešte v tomto školskom roku. 

 

Hlasovanie: za – 18                proti – 0              zdržal sa – 0  

Záver: Čerpanie finančných uvedených prostriedkov RR bolo jednohlasne schválené. 

 

 

 



7. Rôzne 

Zástupca 3.ročníka chcel vyjadrenie vedenia školy k púšťaniu žiakov na DOD organizované 

vysokými školami. Vedenie školy odporúča návštevu týchto akcií (vrátane GAUAMUSU – 

veľtrh vysokých škôl) len žiakom štvrtých ročníkov. 

Predsedníčka RR odporučila prítomným členom RR, aby si pripravili návrhy na nového 

hospodára RR, nakoľko funkčné obdobie terajšej hospodárky sa končí. Odporučila novú voľbu 

ešte v tomto školskom roku. 

RR dostala k dispozícii vyúčtovanie stužkovej slávnosti, tak zvolená revízna komisia si pripraví 

do ďalšieho zasadnutia RR (04/2019) revíznu správu k tejto akcii.  

 

8. Záver 

Záverom rokovania plenárneho stretnutia RZ prítomným členom predsedníčka PaedDr. Lucia 

Rumanová, PhD. poďakovala za aktívnu účasť. 

 

 

Návrh Uznesení zo zasadnutia Rodičovského združenia dňa 04.12.2018   

 

RZ schvaľuje: 

1. program zasadnutia, 

2. hodnotenie za prvý polrok šk. roku 2018/2019 prezentované vedením školy, 

3. kontrolu o hospodárení s finančnými prostriedkami RR v prvom polroku šk. roka 2018/2019, 

4. finančné prostriedky pre jednotlivé PK a potreby školy. 

 

 

Zapísala: PaedDr. Lucia Rumanová, PhD. 

 


